
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD DELNICE 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ  

KLASA: 023-06/14-01/01 

URBROJ: 2112-01-30-40-4-15-233 

Delnice, 1. kolovoz 2016. godine 

 
 

Z A P I S N I K 

s 233. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 1. kolovoza 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 9,00 sati 

 

PRISUTNI: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Davorka Grgurić, voditeljica 

Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za 

proračun i financije, Olgica Glad Klepac, djelatnica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Nikola 

Muvrin, direktor KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada 

Delnica, Alen Udovič, direktor GSC Delnice, Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje 

poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice i Klaudija Kumpar, 

tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Ivica Knežević, Gordana Piskač, Zvezdana Jerković, Tomislav Mrle 

umjesto kojeg sjednici prisustvuje Nikolina Muhvić, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici 

prisustvuje Dražen Rački, Indira Rački Joskić umjesto koje sjednici prisustvuje Olgica Glad Klepac, 

Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar, Mirna Janeš. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Aktivnosti vezane uz gradske poreze. Porez na tvrtku pripremljen je za izdavanje rješenja kao i 

za kuće za odmor. Rješenja će se slati krajem kolovoza. 

- Stanovi sa stanarskim pravom. 

- Obračun plaće za srpanj, obračun za meteorološku stanicu, Kuću „Rački“, javne radove, 

volontere. 

- Osiguranje imovine. 

- JOPPD za srpanj. 

- Ugovor za osiguranje od nezgode. 

- Unos podataka u ISGE sustav, praćenje natječaja za financiranje iz EU fondova. 

 

OLGICA GLAD KLEPAC 

- Rad s korisnicima za pultom, slaganje knjižne građe, priprema za izdavanje. 

- Nabava dnevnog i tjednog tiska. 

- Stručna obrada nove građe, uvođenje u Knjigu inventara i Računalni katalog, otpis knjižne građe 

iz Računalnog kataloga. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Zbog kiše ne ide iscrtavanje na Šetalištu I. G. Kovačića. Ljudi su jako nestrpljivi i mimo svih 

oznaka voze se po gradilištu. 

- Nastavak radova na Dječjem vrtiću „Hlojkica“. 

- U subotu je dva puta bila na gradilištu na cesti za Podgoru gdje se ugrađuje brušeni asfalt. Cesta 

za Razloge je u katastrofalnom stanju i treba puno sredstava za njenu sanaciju. Niti jedna od 

ove dvije ceste nije ucrtana u Katastru, nisu riješeni imovinsko pravni odnosi koje bi bilo 

neophodno riješiti da bi sanacije cesta mogli prijaviti na eventualne natječaje EU. 

- Dogovor s izrađivačima Prostornog plana vezano za izradu usklađenja sa zakonom. 



- Djelatnici Komunalnog odjela su na godišnjem odmoru, sve odrađuje sama prema potrebi i 

nastoji da se ne stvore zaostaci. 
- Potrebno je otići u Crni Lug vezano uz zaprimljen zahtjev za sanaciju spomenika. 
- Katarina Mihelčić navodi da je dobila prijavu jer jelke na groblju u Crnom Lugu ponovo dižu 

spomenike te je zatražila da se to ispita. Nikola Muvrin navodi da su jelke rušene do polovice i 

naravno je da korijen diže spomenike. Trebalo bi iskopati stabla i korijenje što je veliki problem 

ukoliko je korijen već došao pod spomenik. 
- Katarina Mihelčić, prema prijavi građana, pita da li postoji mogućnost postave lampe u Turnima 

zbog djeteta koje po mraku hoda do autobusa za školu. Davorka Grgurić: Već sam rekla da 

imam dnevne borbe za javnu rasvjetu. Imamo odluku po kojoj postupamo a to je gašenje svake 

druge lampe. Ako tako nastavimo, ako počnemo svima udovoljavati nismo napravili ništa i do 

kraja godine ponovo će svijetliti sve lampe. Imamo problem i u Lučicama, također zbog dolaska 

do kombija za školu, no da bismo to riješili potrebno je spojiti deset raspona i 7 lampi kako 

bismo osvijetlili prostor koji nije nastanjen! Do sada smo potrošili 80.000 kuna za uspostavu 

sustava. Možda bi trebalo razgovarati u smislu da taj školsko kombi otiđe u Turne po dijete, to 

su specifične situacije i školski kombi ide tamo baš zbog djece. 
 
NIKOLA MUVRIN 

- Košnja groblja, javnih i zelenih površina koliko nam to vrijeme dozvoli. 

- Čišćenje kanti za otpatke. 

- Dok pada kiša popravljaju se strojevi. 

- Postava lokota na baje za otpatke kod gradske uprave. Davorka Grgurić pojasnila je da su 

kontejneri iza zgrade gradske uprave puni pelena, vrećica s kućnim otpadom, piljevine….. 

Takav problem je i s kontejnerima pokraj Radničkog doma. 

- Ponudu za sjenicu u parku dogovoriti s izvršiteljima oporuke. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo iako se dogodilo veliki požar na Hreljinu koji su gasili kanaderi. 

- Punjenje boca za aparate, pranje i ispitivanje cijevi, popravak agregata, popravak trimer kosilice, 

farbanje stepenica. 

- Košnja u grabnju. 

- Izmjena ulja na pumpi, preuređenje boksova. 

- Odlazak po novi kombi u Rijeku. 

- Popravak malog tehničkog vozila. 

 

ALEN UDOVIČ 

- U Delnicama je, u petak, održana Glavna skupština Kuglačkog saveza Hrvatske. 

- Redovne aktivnosti na objektima u Delnicama i na Platku. 

- Od danas je u funkciji bazen. 

- Sređivanje drugog teniskog igrališta i vanjskog pomoćnog nogometnog igrališta. 

- Koriste se godišnji odmori. 

 

NIKOLINA MUHVIĆ 

- Otvaranje ponuda za prodaju stana u Zagrebu. 

- Općinskom sudu poslat će se dokumentacija vezana uz prijenos vlasništva stana u Kendru. 

- Odvjetniku Pintaru odnijet će se sva dokumentacija potrebna za predmete koje on vodi. 

- Zahtjev za radno vrijeme u ugostiteljstvu. 

- Kontakt sa Zavodom za zapošljavanje u svezi testiranja kandidata za prometnog i komunalnog 

redara. 

 

Dovršeno u 9,30 sati. 

 

Tajnica gradonačelnika       Zamjenica gradonačelnika 

Klaudija Kumpar        Katarina Mihelčić 


